
Beste buren/omwonenden van TV De Kaag.   Bijlage 1. 

Het besluit is genomen dat TV De Kaag naar de Westrand gaat. De volgende stap is 

de bestemming van de vrijgekomen gronden. In de Binding is daarvoor eerder een 

plan gepresenteerd waarbij de toegang tot het park, het schelpenpad wordt 

weggehaald en woningbouw tot de sloot is gepland. Dat betekent dus bebouwing 

buiten de gronden van TV De Kaag. Het stuk park achter de tennisbaan wordt 

opengemaakt voor water en een haventje. (zie foto achterzijde) 

Wat ons betreft is dat een aantasting van het park. Wij zouden willen voorstellen 

om de vrijgekomen gronden bij het park te betrekken en als dat echt niet kan 

woningbouw alleen op de plaats waar nu de tennisbanen zijn. 

Op maandag 15 april is er een bijeenkomst van de Dorpsraad in de Schoof. Ook de 

Dorpsraad zal spreken over de bestemming van de vrij te komen grond. 

Omdat nieuwe plannen invloed hebben op het karakter van het park en het 

woongenot rond het park zou ik graag uw mening willen vragen over het volgende: 

1. Komen de vrijgekomen gronden wat u betreft bij het park: ja/nee 

2. Als er woningbouw komt moet die dan gerealiseerd worden op alleen de 

gronden van TV De Kaag: ja/nee 

3. Heeft u andere ideeën? 

Kunt u antwoord op bovenstaande vragen naar mij mailen of wellicht op dit papier 

beantwoorden en bij ons in de brievenbus doen? Graag voor 13 april. 

Wilt u betrokken of direct geïnformeerd worden met betrekking tot de plannen voor 

de vrijgekomen gronden kunt u mij dan ook u mailadres sturen/of op deze brief 

schrijven. 

Met vriendelijke groet,  

 



 


